
PROTOKOLL NR:7 VERKSAMHETSÅRET 2018, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED 
HÄLJARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2018-08-22, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström,  
Flemming Denne, Christian Jönsson och Charli Ahl Ludvigsson 
   
Förhindrade: Rolf Malmsten.  
 
  
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens 
möte.  

 
§ 2. Val av justerare 

Christian Jönsson valdes att tillsammans med ordföranden justera 
dagens protokoll. 

 
§  3. Dagordningen 

Dagordningen har varit utskickad och godkändes. 
 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
§  5. Inkomna skrivelser 

Från Fredrik Rosengren ang. bristen på hastighetsdämpande åtgärder i 
Häljarp. Detta i förhållande till insatserna som görs på Strandvägen. 
Skrivelsen lades till handlingarna eftersom diskussioner pågår om 
åtgärder även i Häljarp (bil. 1) 
Från Kjell Thoresson ang svar på skrivelse från Göran Wramfelt, Häljarp-
Saxtorps byaförening.  
Svar: Fyra boulebanor skall anläggas vid Fiskestugan under hösten 
(bil.2)  

§  6.                 Avgångna skrivelser 
Till samtliga Kommunalråd med uppmaning att säkerställa ekonomiska 
resurser för att genomföra åtgärder för att dämpa hastigheterna genom 
Byn. Genomförda mätningar visar att det passerar från ca: 15000 till 
drygt 24000 fordon per dygn genom Häljarp under mätperioden9-17 
augusti. Hastigheterna ligger i spannet från medelhastighet 44 km/tim 
till högsta på 90 km/tim. (85%  håller en hastighet på 52km/tim). 
Tillåten hastighet är 40 km/tim. ( bil. 3 inklusive resultat av 
mätningarna)    

§  7. Rapporter 
a.Ordföranden  
Rapporterade från mötet med Berne Johansson, Trafiktekniker inom 
kommunen. (se avgången skrivelse till kommunalråden och 
hastighetsmätningarna bil. 3). Förslaget är att anlägga sk.”kuddar” som 
hastighetsdämpare på några lämpliga platser.  I korsningen 
Landskronavägen-Barsbäcksvägen sänks hastigheten till 30 km/tim.  
Efter diskussion godkände styrelse enhälligt att godkänna förslaget med 
”kuddar” och hastighetsbegränsningen i korset. 



 
b.  Kassören 
Rapporterade samma ekonomiska ställning som förra mötet, ingen 
förändring. 
c.  Övriga 

 
§   8. Aktiviteter under 2018. 

Den 18 augusti genomförde vi ”miniloppet” som blev något av en succé, 
med ett hundratal deltagare och många föräldrar. Många positiva 
omdömen gavs för att vi genomförde arrangemanget.  
Ordföranden framförde styrelsens tack till Charli och Bertil som gjort ett 
stort jobb. 
Styrelsen diskuterade möjligheterna att även arrangera ”miniloppet” 
2019. 
”Häljarpsdag”2019, frågan sköts till nästa möte.  

§  9. Övrigt 
Bodil väckte frågan om avtackning av vår tidigare kassör. Undertecknad 
fick uppdraget att kontakta Sune för bestämmande av dag 

§ 10. Nästa möte onsdagen den26 september kl. 18.30, Tallstugan  
   
§ 10. Avslutning 
 Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt   Christian Jönsson  
  
 
 
 
 
 


